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Närvarande medlemmar:
---

Ständigt adjungerade:
---

Adjungerade:
Inga adjungerade närvarade.

Mötesprotokoll

Punkt Kommentar

1. Öppnande av möte Filippa öppnar mötet 17:07

2. Fastställande av dagordning Ja

3. Val av sekreterare Till sekreterare väljs Maja Uggla .

4. Val av justerare Till justerare väljs Josefin och Hannes

5. Adjungeringar

6. Föregående mötesprotokoll Ok

7. Meddelande från ordförande Påminnelse om att alla ska prata med vänner om
att fråga om någon kan vara mötesordförande och
sekreterare till stormötet.

Samtalet kom sedan att handla om mat till
stormötet. Filippa ska ta kontakt med
fackförbunden för att prata om ett samarbete.

8. Meddelande från vice ordförande

9. Meddelande från kassör
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10. Meddelande från utbildningsutskottet Studierådet äger rum i slutet av september. Det
senaste studieråder var förra terminen. Inför mötet
önskar Nelly att alla skriver vad de tycker om
sina terminer. Det finns terminsombud för alla
terminer utom för termin 4. Hanna (ledamot)
ska berätta om termin 4. Nelly säger att alla
åsikter är viktiga så om någon har något den vill
dela med sig av kan den kontakta Nelly.

11. Meddelande från idrottsutskottet På söndag är det klättring. Samtalet kom att
handla om budget. Eric föreslår att klättringen
ska vara gratis alt. att klättringen ska kosta ca.
50 kr. Filippa säger att det är bättre att det
kostar då pengar behövs till balen nästa år.
Hannes säger att det är bra att ta en kostnad
eftersom det minskar risken för att folk anmäler
sig utan att dyka upp. Bestäms att 50 kr är en
bra kostnad och att det täcker nästan hela
betalningen på 1600 kr.

Information om klättring finns på facebook och
sektionens instagram. Samtal kom att handla om
hur man bäst når ut. Bestäms att sektionen ska
dela evenemanget på sin fb-sida.

Skrylle blev inställt eftersom ingen anmälde sig.
Hannes säger att det kommer att vara ett
evenemang som är bättre att göra i vår när det
blir varmare. Filippa säger att hon hörde att
vänner var intresserade, men att evenemanget
publicerades för sent. Samtal kom att handla om
att det är ett evenemang som är bättre att göra
under våren.

12. Meddelande från eventutskottet André har inget att säga förutom att det kommit
en förfrågan om att göra ett officiellt kahoot som
kan användas vid framtida evenemang. Kom
fram till att individen själv får ansvara för att
göra ett kahoot.

Sebastian pratar om hur man bättre ska sprida

Samhällsvetarkåren vid Lunds universitets Socionomsektion www.socionomsektionen.se
Allhelgona kyrkogata 8, 223 62 Lund ordf.socionom@samvetet.lu.se



Socionomsektionen
Möte 6

2023-11-14

information om hur det är att göra praktik
utomlands. Samtal kom att handla om huruvida
man kan låna ut instagram-kontot till studenter
som gör sin praktik utomlands. Vi pratar om
hur det skulle kunna funka rent praktisk.
Problem om någon har inlogg till kontot och får
ta del av känslig information på kontot. Det
beslutas att VFU-studenter ska få publicera
information om sin VFU 27/11 - 3/12. De
ska inte få inlogg utan de ska skicka material till
Sebastian och André, som sedan publicerar
materialet.

13. Meddelande från novischutskottet

14. Meddelande från PR-utskottet

15. Meddelande från Helsingborgsutskottet

16. Meddelande från jämlikhetsutskottet

17. Meddelande från arbetsmarknadsutskottet Josephine gör sina grejer. Det går framåt.

18. Meddelande från valberedningen Vill fortfarande ha nomineringar till kassör, vice
och ordförande. Annars går det bra med
intervjuerna.

19. Meddelande från ledamöter

20. Meddelande från arbetsgrupper Mötet angående julmarknaden gick bra. Det ska
vara 11 sektioner som ska medverka på
julmarknaden. De som anordnar vill att
marknaden ska vara en mysig dag som eventuellt
kan bli tradition i framtiden. Arrangörer önskar
julpynt utöver det som vi själva bidrar med till
vårt eget bord. De önskar även kontakt med
eventuella sponsorer. Vi föreslår att de ska ta
kontakt med fackförbunden Vision,
Akademikerförbundet och SSR.

De ska trycka upp affischer som vi kan sprida i
våra kanaler. De vill även att man ska skicka in
sin logga till ansvariga för eventet.

Det bestäms att vi ska göra ett Jul-Hjul. För att
förbereda ska vi göra en arbetsgrupp där pynt
förbereds.
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21. Övrigt Eric frågar vad som händer om man inte kan
vara med på stormötet. Filippa säger att det går
att delta på stormötet digitalt.

22. Nästa möte 28/11 kl 17

23. Avslutande av möte Mötet avslutades 18:28

___________________________ ___________________________
Sekreterare Ordförande
[Maja Uggla] [Filippa Dalström]

___________________________ ___________________________
Justerare Justerare
Hannes Berglund Josephine Nissinen
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